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Protokoll för Bruks- & Lydnadsgruppens möte 2023-05-10 
 
Närvarande: Leif Borgenlöv, Birgitta Wallin, Bibbi Berglund 

Förhinder: Annika Svensson 

Plats: Zoom (19:00-20:00) 

 

§32 Mötets öppnande 

Leif öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  

 

§33 Dagordning 

Enligt mall. 

 

§34 Föregående mötes protokoll 

Läggs till handlingarna. 

 

§35 Åtgärdslista 

Se bilaga. 

 

§36 Ekonomisk rapport 

Ingen sådan.  

 

§37 Rapporter 

Leif rapporterar att det var ett Zoom-möte i måndags med UG Bruks ang SM i Bruks. Arrangör 2024 saknas 

fortfarande, eventuellt finns en intressent för 2025.  

 

§38 Skrivelser 

Inga varken inkomna eller utgående (som inte tas upp på annan plats). 

 

§39 Utbildning 

TL 

Birgitta har haft en utbildning som det är slutprov för den 27/5 och det har även varit en grupp på 2 st i västra 

Skåne, nu är de klara med webbutbildningen. Birgitta kollar hur det går för dem efter det nämnda slutprovet den 

27/5.  

 

Domare 

Leif har fått in en intresseanmälan för en ny domaraspirant i lydnad och kontaktar lämplig mentor/lärare.  

Leif kollar även med befintliga klass 2 domare om de vill göra prov för uppklassning.  

Ta tag i frågan om uppklassning av bruksdomare till förstaklass, Leif kontaktar berörda personer.  

Diskuteras att till hösten få igång en domarutbildning i brukset, kanske utifrån liknande principer som förra 

gången dvs ta direktkontakt med tävlingsledare som varit verksamma länge och bjuda in till informationsträff.  

 

TS 

Bibbi rapporterar att TS-utbildningen gått i mål i bruks, genomfört praktiska prov 15/4 samt 22/4. Lydnaden var 

svårstartad pga pågående uppdateringar av webbutbildningen, fick tillgång i fredags 5/5 (3 månader efter att vi 

anmälde önskan att starta).  

 

§40 Sekreterarkonferens 

Inget nytt, väntar in nytt SBK-Tävling.  

 

§41 Årets tävlingar 

Nu är alla årets tävlingar godkända, eftersom 1/5 har passerats.  
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§42 Nästa års tävlingar 

Några ansökningar har inkommit redan, rapporterar Leif. Höganäs har inkommit med fråga om detta med att 

bara ha en dag med lydnadstävling, om det går att dela på 2 klasser på lördagen och 2 på söndagen. Beslutas att i 

första hand rekommenderas att köra för- och eftermiddag när det finns behov av att dela upp klasserna, annars 

får arrangören inkomma med dispensansökan med god anledning om man vill dela upp på 2 dagar. 

 

§43 Övriga frågor 

Inga sådana.  

 

§44 Nästa möte  

14/6, fysiskt. Ändras till 10/6. Leif undersöker möjligheter till lokal och mat. Start kl. 10. Leif återkommer med 

plats.  

 

§45 Mötets avslutande 

Leif tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 

 

 

------------------------------------------ -------------------------------------------  

Bibbi Berglund                                           Leif Borgenlöv                                   

Sekreterare                            Gruppansvarig 


